
SPØRGSMÅL NR. S 817
§ 20-SPØRGSMÅL TIL MUNDTLIG BESVARELSE
DEN 12.  JANUAR 2011

Til: Undervisningsministeren

Dato: 7. januar 2011

Stillet af: Malene Søgaard-Andersen (SF)

Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt, at flere skoler i Vejle Kommune 

som led i besparelser er nødt til at fravige princippet om, at der skal være en 

lærer pr klasse, og at der f.eks. til tre klasser kun er to lærere til at varetage 

undervisningen?

(Spm. nr. S 817).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 7. januar 2011

Lovsekretariatet


